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Zápisnica 
z riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Kobyly 

konaného dňa 13.10.2023 v sále kultúrneho domu v Kobylách. 
___________________________________________________________________________  
 
Prítomní:   - Radoslav Findiš, Marcel Harom, Ing. Marek Juskanič, Ing. Martin Labanc,  

   Ing. Slavomír Macek, Ing. Peter Skonc, Ján Vasičkanin  
- ostatní prítomní podľa prezenčnej listiny  
- občania obce  

Neprítomní:  
 
PROGRAM:  

1. Otvorenie  
2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice  
3. Schválenie programu  
4. Kontrola uznesení zo zasadnutia OZ konaného dňa 30.08.2023  
5. Územný plán obce Kobyly – prerokovanie 
6. Realizácia parkoviska pred evanjelickým cintorínom – prerokovanie 
7. Rôzne 
8. Diskusia 
9. Uznesenie z riadneho zasadnutia OZ – schválenie.  
10. Záver 

 
1. Otvorenie  
Rokovanie obecného zastupiteľstva otvoril a viedol Ing. Jozef Šoltys -starosta obce a privítal 
všetkých prítomných. Starosta obce konštatoval, že počet prítomných poslancov je 7 a obecné 
zastupiteľstvo je spôsobilé rokovať a uznášať sa.  
 
2. Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice.  
Za zapisovateľa bola určená Ing. Veronika Kundrátová a za overovateľov zápisnice Radoslav 
Findiš a Ján Vasičkanin.  
 
3. Schválenie programu  
Starosta obce predložil obecnému zastupiteľstvu návrh programu rokovania podľa pozvánky 
zvolaného zasadnutia OZ obce Kobyly.  
Následne dal starosta obce hlasovať za schválenie programu.  
Hlasovanie: za: 7     (Radoslav Findiš, Marcel Harom, Ing. Marek Juskanič, Ing. Martin Labanc,  

          Ing. Slavomír Macek, Ing. Peter Skonc, Ján Vasičkanin) 
                     proti: 0  
                     zdržalo sa: 0  
Poslanci 7 hlasmi schválili program rokovania.   
 
4. Kontrola uznesení zo zasadnutia OZ konaného dňa 30.08.2023  
Starosta obce informoval poslancov o plnení uznesení z OZ konaného dňa 30.08.2023. 
Skonštatoval, že uznesenia č.79 až č.86 sú momentálne v plnení, ostatné prijaté uznesenia boli 
splnené. 
Poslanci vzali informáciu na vedomie.  
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5. Územný plán obce Kobyly – prerokovanie 
Starosta obce informoval, že celý ÚP je spracovaný a pripravený pre ďalšie kroky, avšak pre 
podanie ÚP na schvaľovanie chýba uznesenie/požiadavka, ktorá bola podaná pred rokmi keď 
sa začala realizácia ÚP, na VÚC je neevidujú. Starosta ich tiež informoval, že sú dve možnosti 
ako pokračovať. Prvou možnosťou je schválenie nového uznesenia pre zadanie požiadavky na 
realizáciu ÚP, druhou je počkať na zverejnenie výzvy pre realizáciu ÚP a získať tak finančné 
prostriedky na jeho realizáciu.  
Ing. Labanc spolu s poslancami navrhli prepracovať zmluvu s architektom Marekom 
Šarišským, keďže sa obec dostala defacto  na začiatok celého procesu. Ing. Skonc sa spýtal ako 
dlho bude teraz trvať úplne schválenie ÚP po tom, ako schvália nové uznesenie. Starosta túto 
informáciu poskytnúť nevedel.  Poslanci odporúčajú zvolať stretnutie s realizátormi ÚP. 
Starosta dal hlasovať za uznesenie  na obstaranie nového Územného plánu obce Kobyly 
a zabezpečenie odborne spôsobilej osoby pre spracovanie Územného plánu obce Kobyly. 
 
Hlasovanie: za: 6  (Radoslav Findiš, Ing. Marek Juskanič, Ing. Martin Labanc,  
                                Ing. Slavomír  Macek, Ing. Peter Skonc, Ján Vasičkanin)  
                     proti: 0  
                     zdržal sa: 1 (Marcel Harom) 
 
Poslanci 6 hlasmi schválili uznesenie na obstaranie nového Územného plánu obce Kobyly 
a zabezpečenie odborne spôsobilej osoby pre spracovanie Územného plánu obce Kobyly. 
 
6. Realizácia parkoviska pred evanjelickým cintorínom – prerokovanie   
Poslanci navrhli realizáciu parkoviska pri evanjelickom cintoríne. Starosta obce navrhol 
realizáciu prostredníctvom asfaltovej drte, ktorú má obec k dispozícií. Poslanec Harom navrhol 
spôsob realizácie pomocou kameniva. Dohodli sa na termíne realizácie v jari 2024.  
 
Poslanci berú na vedomie realizáciu parkoviska s oslovením firiem. 
 
8. Rôzne  
V tomto bode bolo prerokované:  
a) Akceptácia zmluvy SPP pre odkúpenie pozemkov 
Starosta obce dal schváliť akceptáciu zmluvy s SPP na odkúpenie pozemkov do vlastníctva 
obce v sume 889,84  € 
 
Hlasovanie: za: 7    (Radoslav Findiš, Marcel Harom, Ing. Marek Juskanič, Ing. Martin Labanc,  

          Ing. Slavomír Macek, Ing. Peter Skonc, Ján Vasičkanin)  
                     proti: 0  
                     zdržalo sa: 0  
Poslanci 7 hlasmi schválili akceptáciu zmluvy na odkúpenie pozemkov od SPP v sume 
889,84  €. 
 
b) VZN o poskytnutí finančných prostriedkov  
Starosta obce dal hlasovať za schválenie VZN č.6/2023, ktorým sa ruší pôvodné VZN č.3/2023 
o poskytovaní finančných prostriedkov materskej škôlke a školským zariadeniam obcou 
Kobyly v nadväznosti na novelu zákona č.596/2003Z.z., o štátnej správe a školstve a školskej 
samospráve a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov. 
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Hlasovanie: za: 7 (Radoslav Findiš, Marcel Harom, Ing. Marek Juskanič, Ing. Martin Labanc,  
        Ing. Slavomír Macek, Ing. Peter Skonc, Ján Vasičkanin)     

                     proti: 0  
                     zdržalo sa: 0  
Poslanci 7 hlasmi schválili VZN č.6/2023, ktorým sa ruší pôvodné VZN č.3/2023 
o poskytovaní finančných prostriedkov materskej škôlke a školským zariadeniam obcou 
Kobyly v nadväznosti na novelu zákona č.596/2003Z.z.. 
 
c) VZN o zásobovaní pitnou vodou a o vývoze žúmp 
Starosta obce informoval poslancov o potrebe schválenia VZN o zásobovaní pitnou vodou 
a o vývoze žúmp, ktoré im poslal na preštudovanie. Poslanci navrhli zmenu vo VZN o vývoze 
žúmp, kde v bode b) požadujú doplnenie, že občan zaplatí zálohu k vývozu žumpy, aby sa tak 
predchádzalo nezaplateniu faktúry a obci nevznikali náklady.  
Starosta zašle poslancom návrh VZN s predmetnými úpravami.  
Poslanci vzali informáciu na vedomie. 
 
d) Žiadosť TP-partners o preplatenie časti nákladov na vyplnenie cesty nová IVB 
Starosta obce informoval poslancov o žiadosti TP-partner, o preplatenie časti nákladov na 
vyplnenie cesty nová IVB. V žiadosti investor požaduje preplatenie časti nákladov na 
predmetnú cestu, konkrétne preplatenie makadamu na spevnenie cesty, ostatné náklady spojené 
s výkopom, prípravu na verejné osvetlenie znáša investor. Predmetnej žiadosti sa poslanci budú 
venovať na najbližšom zasadnutí OZ. 
Poslanci vzali informáciu na vedomie. 
 
e) Žiadosť od Marcela Meščana 
Starosta obce informoval poslancov, že na OcÚ bola doručená žiadosť o zámenu pozemkov, 
keďže cesta k rodinným domom zasahuje do jeho pozemku. Starosta obce navrhol 
vysporiadanie predmetných pozemkov po vyjadrení od vlastníka prístupovej komunikácie na 
parcele 195/8 pána Jozefa Meščana. 
Starosta dal hlasovať za schválenie výmeny navrhovaných parciel, na základe geometrického 
plánu a zásad hospodárenia, kde náklady na geometrický plán znáša p. Meščan. 
Hlasovanie: za: 7 (Radoslav Findiš, Marcel Harom, Ing. Marek Juskanič, Ing. Martin Labanc,  

                               Ing. Slavomír Macek, Ing. Peter Skonc, Ján Vasičkanin)     
               proti: 0  

                     zdržalo sa: 0  
Poslanci 7 hlasmi schválili výmenu navrhovaných parciel, na základe geometrického 
plánu a zásad hospodárenia, kde náklady na geometrický plán znáša p. Meščan. 

 
f) Pozemky pod cintorínom – list od p. Jozefa Zlackého, č.d. 161 
Starosta obce informoval poslancov o odpovedi na ponuku od p. Jozefa  Zlackého a dalších 
piatich podpísaných vlastníkov k vysporiadaniu pozemkov pod obecným cintorínom.  Tiež 
oboznámil poslancov so znením listu, ktorý zaslal vlastníkom dotknutých pozemkov s návrhom 
na odkúpenie parcely za 1 €, taktiež ich  informoval kto z vlastníkov už súhlasil. Po rozprave 
k tomuto bodu starosta vyjadril stanovisko ako danú problematiku riešiť; -  ostať pri prvotnom 
návrhu ktorý bol zaslaný a pozemky vlastníkov, ktorí súhlasia s návrhom vysporiadať. 
V tomto bode sa zapojil do diskusie Mgr. Ján Labanc, konštatoval, že počas jeho volebného 
obdobia bola vysporiadaná dolná časť cintorína bezodplatne, s hornou boli problémy. 
Poslanci vzali informáciu na vedomie. 
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g) Komunálny odpad 2024 
Poslanci sa spýtali ako sme na tom s možnosťou zavedenia množstevného zberu. Starosta 
informoval poslancov, že pre zavedenie množstevného zberu ešte máme málo dát. Navrhol 
možnosť zmeny vývozu z 2tt. intervalu na 3tt. interval, kvôli zníženiu nákladov na vývoz 
odpadu. Poslanec Ing. Skonc navrhol zvýšenie poplatku za komunálny odpad. O návrhu sa bude 
ešte diskutovať. 
Poslanci vzali informáciu na vedomie. 
 
h.)  Obecné akcie 
Na základe podnetu od riaditeliek ZŠ a MŠ, starosta navrhol spojenie akcie Mikuláš a Vianočná 
akadémia na jeden dátum s tým,že sa deťom odovzdá balíček. Po rozprave niektorí poslanci 
boli za uskutočnenie dvoch samostatných akcií. 

1. Mikuláš (5.12.2023) 
2. Vianočná akadémia (10.12.2023) 

 
10. Diskusia  
Ing. Skonc komentoval, že posledná zápisnica je zle napísaná, v bode kde sa riešila odmena pre 
p. Nováka nič neschvaľovali. Starosta to preverí. 
Ďalej sa informoval ako pokračuje renovácia múrika okolo ihriska pri škole. Starosta ho 
informoval o tom, že sa to bude realizovať na jar 2024. Následne Ing.Skonc navrhol očistiť 
multifunkčné ihrisko od machu na vlastné náklady. 
Ing. Skonc sa opýtal, prečo sa traktor neparkuje v garáži ale pri OcÚ za každých podmienok. 
Pani Božena Fedorová poďakovala za lavičku pri RD Prítoku, taktiež prosila či by bolo ešte 
možné inštalovať k lavičke zábradlie, keďže sa to tam šmýka. 
Pán Klesik sa opýtal či nie je možné opraviť rozbité okno na zástavke autobusu, k tejto téme 
navrhli poslanci namiesto skla dať plast, keďže okno je opakované rozbité. 
Starosta navrhol nainštalovať na cintorín ešte jednu kameru smerom hore aby bolo vidno kto 
vyváža za cintorín nevhodný odpad. Kamera, ktorá je na ten smer nastavená vidno, že niekto 
vyváža, ale nedá sa presne identifikovať o koho ide. 
Ing. Skonc sa spýtal, či ako poslanec môže nahliadnuť na výstupy z GPS lokátora 
namontovaného v traktore, chcel by vidieť ako daný program funguje a aké údaje poskytuje. 
Ing. Skonc sa informoval k požiarnej zbrojnici, ako je to s repasom centrály, starosta ho 
informoval, že časť už je opravená a na zvyšku sa bude pokračovať. Tiež chcel vedieť či sa ešte 
bude a kedy realizovať dokončenie sanity v priestoroch požiarnej zbrojnice. 
Ďalej sa Ing. Skonc opýtal, či sa plánuje obecný ples. Starosta ho informoval, že ples bude a je 
stanovený dátum 3.2.2023.  
Následne starosta informoval o realizácii obecnej akcie Zabíjačka, ktorá by sa mala uskutočniť 
týždeň po plese. Malo by to byť v spodných priestoroch OcÚ, v prípade ak by už začali práce 
na rekonštrukcii spodných priestorov, akcia by bola presunutá hore do sály. 
Starosta ďalej informoval poslancov, že od pondelka 16.10.2023 bude v obci prebiehať zber 
veľkoobjemového odpadu. 
Pani Božena Fedorová navrhla č by nebolo možné v sále kultúrneho domu vytvoriť chladiace 
priestory pre skladovanie zákuskov v prípade osláv a svadieb. Do debaty sa zapojili aj poslanci, 
že by bolo vhodné obnoviť kuchynské vybavenie(riady, príbory a pod.) 
Ing. Skonc navrhol, aby sa k VZN o zásadách hospodárenia, ktoré im starosta zaslal 
k preštudovaniu, keďže sa museli meniť kvôli zmene zákona, každý s poslancov vyjadril, 
a napísal svoje pripomienky a následne by sa k tomu stretli. Starosta s tým súhlasil. 
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Ing. Skonc sa pýtal kontrolórky obce Mgr. Prokopovičovej v akom štádiu je vypracovanie 
správy kontrolórky. Tá ich informovala, že má skontrolovanú pokladňu. Momentálne ešte 
kontroluje faktúry a tiež ešte potrebuje skontrolovať plnenie uznesení. Následne vypracuje 
správu z kontroly a zašle ju. 
Pani Iveta Fedor-Balážová sa opýtala či by bolo možné, aby po kosení cintorína boli hroby 
upratané. Starosta ju informoval, že po poslednom kosení sa tak aj stalo a hroby boli zametané.  
Starosta informoval poslancov o tom, že v nedeľu 15.10.2023 sa uskutoční posedenie 
s dôchodcami na ktoré ich pozval aj  s manželkami. 
Ing. Macek mal pripomienk  k nainštalovanému retardéru pri 12-BJ jednotke, je možnosť 
presunúť ho bližšie ku križovatke na základe výnimky schválenej dopravným inžinierom, 
keďže v súčasnosti retardér nespĺňa svoju funkciu, lebo vodiči ho obchádzajú. 
 
11. Schválenie uznesenia z riadneho obecného zastupiteľstva.  
Jednotlivé uznesenia boli schvaľované pri prejednávaní predmetných bodov. 
 
12. Záver. 
Starosta obce sa poďakoval prítomným za účasť na riadnom zasadnutí obecného zastupiteľstva 
a ukončil rokovanie.  
 
 
 
Zapísala:   Ing. Veronika Kundrátová ...............................................  
 
 
 
Overovatelia:   Radoslav Findiš                 ................................................  
 

Ján Vasičkanin                   ...............................................  
 

 

Starostal obce:          Ing. Jozef Šoltys                  ...................................................        

 

 

V  Kobylách 13.10.2023 


